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Részvételi fórum  

Beszámoló a nyári napközis táborról, visszajelzések értékelése  

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, Sándorfalva, és 

Szatymaz összefogásával” című projekt keretein belül valósult meg. 

 

A részvételi fórum a Polgármesteri Hivatal nagytermében került megrendezésre, melyen 5 fő 

dóci lakos vett részt rajtam kívül. 

A nyári napközis tábor 2019. július 8-12. között került megrendezésre a helyi Dóc Községi 

Könyvtár és Információs pont helyiségeiben, valamint annak udvarában. A tábor szerdai 

napján (10-én) kézműves foglalkozást végeztünk a táborozó napközis csoporttal. A kézműves 

foglalkozást követően a hagyományok felelevenítésére lovaskocsis kiránduláson vettünk 

részt. Szomszédolásra indultunk Ópusztaszerre, ahol a gyerekek hagyományos népi 

játékokkal ismerkedhettek meg. Ezeket a játékokat nagy örömmel próbálták ki. Volt, aki 

megjegyezte, „Ilyen az iskolaudvarba is kellene”. Akadt olyan gyermek, aki még soha nem ült 

lovaskocsin, így számára ez volt a legnagyobb élmény a nap folyamán. A gyerekek új 

tapasztalatokra tettek szert, és játékos formában tekinthettek be a régmúlt idők 

gyermekkorába. Összegében elmondható, hogy jól sikerült a program. 

A megjelent Dóci kollégáknak ismertettem a fentieket, és megbeszéltük, hogy 

közösségfejlesztési folyamat érdekében hasznosítani tudjuk a gyerekek fogékonyságát. 

Szerencsések vagyunk, hogy Ópusztaszer itt van a szomszédságunkban - a szomszédolásnak 

számunkra sok hozadéka lett és lehet is még a későbbiekben. 



A hagyományok ápolása a cselekvési terv egyik fontos pillére. Ezen a rendezvényen nagy 

sikerrel valósítottuk meg ezt a feladatot. A program során megszerzett, és fentiekben leírt 

tapasztalatokat más alkalommal is kamatoztatjuk majd. 

Utolsó napon, már kérdezték a gyerekek, hogy jövőre lesz-e tábor, mert ők biztosan jönni 

szeretnének. Azt hiszem, ennél nagyobb visszacsatolásra nem is vágyhattunk volna a 

részükről. 

Szülők visszajelzése szintén nagyon fontos volt számunkra, hálásak voltak azért, hogy 

gyermekeik nem csak otthon a tv vagy az okostelefon előtt ülve töltöttek el egy újabb hetet a 

nyári szünetből, hanem baráti tarságban és sok esetben, a természetben. Többen elmondták, 

hogy azért is hálásak nagyon, mert ők dolgozni voltak és tudják, hogy gyermekük felügyelet 

alatt, és jó helyen van. Ezeknek a pozitív visszajelzéseknek köszönhetően szeretnénk majd a 

tábort minden évben megrendezni, mely szintén a Cselekvési terv része, hogy a jól bevált és 

jelen esetben szükséges eseményeket, rendezvényeket visszatérő elemként megrendezzük. 

 

 


